

2022/2024 年度中學學位分配辦法

Secondary School Places Allocation System 2022/2024

中學一覽表

Secondary School List

新界第八網（西貢區）

NET NT8 (SAI KUNG DISTRICT)

2022/2024 年度中學學位分配辦法 - 中學一覽表

本《中學一覽表》（《一覽表》）列出 2022/2024 年度中學學位分配辦法的統一派位階段提供學位予本學校網的中學，包括本區中學及他區中學。本區中學指坐落本區的中學，他區中學指坐落其他地區，但在 2022/2024 派位年度的統一派位階段提供學位予本學校網的中學。

本《一覽表》所載的學校資料（截至 2024 年 3 月）是供家長填寫《中一派位選擇學校表格》（《選校表格》）乙部「按學校網的學校選擇」時參考。

填寫《選校表格》前，家長應先核對本《一覽表》封面所示的學校網是否與子女的《選校表格》上「學生所屬學校網」相同。如有不符，請立即向子女就讀的小學提出。家長亦請先參閱《統一派位家長須知》，然後按意願在《選校表格》乙部選填最多三十所列於本《一覽表》內的學校。

各中學的基本資料可參閱由家庭與學校合作事宜委員會於 2023 年 12 月派發的《中學概覽 2023/2024》。

Secondary School Places Allocation (SSPA) System 2022/2024 – Secondary School List

This Secondary School List (SSL) is comprised of schools, viz. schools in own district and schools in other districts, for central allocation in this school net for the SSPA System 2022/2024. Schools in own district refer to secondary schools physically located in the district. Schools in other districts refer to secondary schools physically located in other districts and provide school places for central allocation in this school net for the SSPA System 2022/2024.

The school information in this SSL (as at March 2024) is for reference of parents when making school choices in **Part B** Restricted School Choices of the Secondary One Choice of Schools Form (Choice Form).

Before filling in the Choice Form, parents should check whether the school net printed on the cover page of this SSL is the same as that shown in Student's School Net on their child's Choice Form. In case of discrepancy, parents should inform their child's primary school immediately. Parents should also refer to the Notes for Parents on Central Allocation and enter, in order of preference, a maximum of 30 schools from this SSL in **Part B** of the Choice Form.

Basic information about secondary schools is available in the Secondary School Profiles 2023/2024 distributed in December 2023 by the Committee on Home-School Co-operation.

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	地址 Address	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	預計2024/25學年供本校網用的中一學額 Planned S1 Places for this Net in 2024/25 School Year	
						非保留學額 Open Places	直屬/聯繫學額 Feeder / Nominated Places
可供選擇的本區中學 SCHOOL CHOICES IN OWN DISTRICT							
537 @	基督教宣道會宣基中學 C&MA SUN KEI SECONDARY SCHOOL	新界將軍澳唐俊街6號 6 TONG CHUN STREET, TSEUNG KWAN O, NT 2191 6022	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	72	
486 @	迦密主恩中學 CARMEL DIVINE GRACE FOUNDATION SECONDARY SCHOOL	新界將軍澳寶林邨 PO LAM ESTATE, TSEUNG KWAN O, NT 2701 0908	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	73	
487 @	天主教鳴遠中學 CATHOLIC MING YUEN SECONDARY SCHOOL	新界將軍澳厚德邨 HAU TAK ESTATE, TSEUNG KWAN O, NT 2702 7102	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	33	
488	新界西貢坑口區鄭植之中學 CHENG CHEK CHEE SECONDARY SCHOOL OF SK&HH DISTRICT NT	新界西貢竹角竹角路8號 〔清水灣道與西貢公路交匯處〕 8 CHUK KOK RD, CHUK KOK, SAI KUNG, NT (AT THE JUNCTION OF CLEAR WATER BAY RD & HIRAM'S HIGHWAY) 2719 8598	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	68	
576 #1 @	將軍澳香島中學 HEUNG TO SECONDARY SCHOOL (TSEUNG KWAN O)	新界將軍澳調景嶺勤學里4號 4 KAN HOK LANE, TIU KENG LENG, TSEUNG KWAN O, NT 2623 3039	男女 CO-EDUCATIONAL	直資計劃 DIRECT SUBSIDY SCHEME	-- --	54	

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	地址 Address	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	預計2024/25學年供本校網用的中一學額 Planned S1 Places for this Net in 2024/25 School Year	
						非保留學額 Open Places	直屬/聯繫學額 Feeder / Nominated Places
可供選擇的本區中學 SCHOOL CHOICES IN OWN DISTRICT							
575 #2 @	香海正覺蓮社佛教正覺中學 HHCKLA BUDDHIST CHING KOK SECONDARY SCHOOL	新界將軍澳翠嶺路38號 38 CHUI LING ROAD, TSEUNG KWAN O, NT 2246 3383	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	佛教 BUDDHISM	40	
491	港澳信義會慕德中學 HK AND MACAU LU CH QUEEN MAUD SECONDARY SCHOOL	新界將軍澳厚德邨 HAU TAK ESTATE, TSEUNG KWAN O, NT 2702 6509	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	58	23
511 @	香港道教聯合會圓玄學院第三中學 HKTA THE YUEN YUEN INSTITUTE NO.3 SECONDARY SCHOOL	新界將軍澳唐明街2號尚德邨 2 TONG MING STREET, SHEUNG TAK ESTATE, TSEUNG KWAN O, NT 2178 3223	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	道教 TAOISM	52	
489 @	景嶺書院 KING LING COLLEGE	新界將軍澳林盛路1號 1 LAM SHING ROAD, TSEUNG KWAN O, NT 2702 9602	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	75	
512 @	馬錦明慈善基金馬陳端喜紀念中學 MKMCF MA CHAN DUEN HEY MEMORIAL COLLEGE	新界將軍澳運隆路2號 2 WAN LUNG ROAD, TSEUNG KWAN O, NT 2706 7477	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	52	

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	地址 Address	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	預計2024/25學年供本校網用的中一學額 Planned S1 Places for this Net in 2024/25 School Year	
						非保留學額 Open Places	直屬/聯繫學額 Feeder / Nominated Places
可供選擇的本區中學 SCHOOL CHOICES IN OWN DISTRICT							
549 @	寶覺中學 PO KOK SECONDARY SCHOOL	新界將軍澳彩明苑彩明街9號 9 CHOI MING STREET, CHOI MING COURT, TSEUNG KWAN O, NT 2702 2863	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	佛教 BUDDHISM	72	
490 @	保良局甲子何玉清中學 PO LEUNG KUK HO YUK CHING (1984) COLLEGE	新界將軍澳集福路2號 2 CHAP FUK ROAD, TSEUNG KWAN O, NT 2703 7363	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	72	
539 @	博愛醫院八十週年鄧英喜中學 POH 80TH ANNIVERSARY TANG YING HEI COLLEGE	新界將軍澳唐賢里2號 2 TONG YIN LANE, TSEUNG KWAN O, NT 2246 3221	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	72	
493 #2 @	西貢崇真天主教學校(中學部) SAI KUNG SUNG TSUN CATHOLIC SCHOOL (SECONDARY SECTION)	新界西貢普通道 PO TUNG ROAD, SAI KUNG, NT 2792 1311, 2792 6712	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	32	
508 @	順德聯誼總會鄭裕彤中學 STFA CHENG YU TUNG SECONDARY SCHOOL	新界將軍澳學林里9號 9 HOK LAM LANE, TSEUNG KWAN O, NT 2191 0291	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	73	

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	地址 Address	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	預計2024/25學年供本校網用的中一學額 Planned S1 Places for this Net in 2024/25 School Year	
						非保留學額 Open Places	直屬/聯繫學額 Feeder / Nominated Places
可供選擇的本區中學 SCHOOL CHOICES IN OWN DISTRICT							
495 @	將軍澳官立中學 TSEUNG KWAN O GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL	新界將軍澳敬賢里 2 號 2 KING YIN LANE, TSEUNG KWAN O, NT 2704 0051	男女 CO-EDUCATIONAL	官立 GOVERNMENT	-- --	60	23
494 @	東華三院呂潤財紀念中學 TWGHS LUI YUN CHOY MEMORIAL COLLEGE	新界將軍澳毓雅里 8 號 8 YUK NGA LANE, TSEUNG KWAN O, NT 2706 0743	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	73	
507 @	威靈頓教育機構張沛松紀念中學 WEO CHANG PUI CHUNG MEMORIAL SCHOOL	新界將軍澳運隆路 3 號 3 WAN LUNG ROAD, TSEUNG KWAN O, NT 2704 7002	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	73	
496 @	仁濟醫院靚次伯紀念中學 YCH LAN CHI PAT MEMORIAL SECONDARY SCHOOL	新界將軍澳毓雅里 10 號 10 YUK NGA LANE, TSEUNG KWAN O, NT 2702 9033	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	49	
538 @	仁濟醫院王華湘中學 YCH WONG WHA SAN SECONDARY SCHOOL	新界將軍澳唐俊街 8 號 8 TONG CHUN STREET, TSEUNG KWAN O, NT 2706 0477	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	76	

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	地址 Address 電話 Telephone Number	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	預計2024/25學年供本校網用的中一學額 Planned S1 Places for this Net in 2024/25 School Year	
						非保留學額 Open Places	直屬/聯繫學額 Feeder / Nominated Places
可供選擇的他區中學 — 東區 SCHOOL CHOICES IN OTHER DISTRICTS — EASTERN DISTRICT							
520 #3 @	蘇浙公學 KIANGSU-CHEKIANG COLLEGE	香港北角寶馬山道20號 20 BRAEMAR HILL ROAD, NORTH POINT, HK 2969 3969	男女 CO-EDUCATIONAL	直資計劃 DIRECT SUBSIDY SCHEME	-- --	8	

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	地址 Address 電話 Telephone Number	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	預計2024/25學年供本校網用的中一學額 Planned S1 Places for this Net in 2024/25 School Year	
						非保留學額 Open Places	直屬/聯繫學額 Feeder / Nominated Places
可供選擇的他區中學 — 南區 SCHOOL CHOICES IN OTHER DISTRICTS — SOUTHERN DISTRICT							
559 #4 @	香港航海學校 HONG KONG SEA SCHOOL	香港赤柱東頭灣道13至15號 13-15 TUNG TAU WAN ROAD, STANLEY, HK 2813 1561	男 BOYS	資助 AIDED	-- --	2	

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	地址 Address 電話 Telephone Number	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	預計2024/25學年供本校網用的中一學額 Planned S1 Places for this Net in 2024/25 School Year	
						非保留學額 Open Places	直屬/聯繫學額 Feeder / Nominated Places
可供選擇的他區中學 — 油尖旺區 SCHOOL CHOICES IN OTHER DISTRICTS — YAU TSIM MONG DISTRICT							
515 @	官立嘉道理爵士中學（西九龍） SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KLN)	西九龍大角咀海帆道22號 22 HOI FAN ROAD, TAI KOK TSUI, WEST KOWLOON 2576 1871	男女 CO-EDUCATIONAL	官立 GOVERNMENT	-- --	2	

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	地址 Address 電話 Telephone Number	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	預計2024/25學年供本校網用的中一學額 Planned S1 Places for this Net in 2024/25 School Year	
						非保留學額 Open Places	直屬/聯繫學額 Feeder / Nominated Places
可供選擇的他區中學 — 九龍城區 SCHOOL CHOICES IN OTHER DISTRICTS — KOWLOON CITY DISTRICT							
224 @	何文田官立中學 HOMANTIN GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL	九龍何文田巴富街8號 8 PERTH STREET, HOMANTIN, KLN 2711 2680	男女 CO-EDUCATIONAL	官立 GOVERNMENT	-- --	2	2
225 @	賽馬會官立中學 JOCKEY CLUB GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL	九龍九龍塘牛津道2號B 2B OXFORD ROAD, KOWLOON TONG, KLN 2336 6761	男女 CO-EDUCATIONAL	官立 GOVERNMENT	-- --	2	2

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	地址 Address 電話 Telephone Number	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	預計2024/25學年供本校網用的中一學額 Planned S1 Places for this Net in 2024/25 School Year	
						非保留學額 Open Places	直屬/聯繫學額 Feeder / Nominated Places
可供選擇的他區中學 — 觀塘區 SCHOOL CHOICES IN OTHER DISTRICTS — KWUN TONG DISTRICT							
282 @	觀塘官立中學 KWUN TONG GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL	九龍觀塘順利邨順緻街9號 9 SHUN CHI STREET, SHUN LEE ESTATE, KWUN TONG, KLN 2343 6220	男女 CO-EDUCATIONAL	官立 GOVERNMENT	-- --	3	
281 @	觀塘功樂官立中學 KWUN TONG KUNG LOK GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL	九龍觀塘功樂道90號 90 KUNG LOK ROAD, KWUN TONG, KLN 2343 5059	男 BOYS	官立 GOVERNMENT	-- --	4	5
283 @	觀塘瑪利諾書院 KWUN TONG MARYKNOLL COLLEGE	九龍觀塘翠屏道100號 100 TSUI PING ROAD, KWUN TONG, KLN 2717 1485	男 BOYS	資助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	3	
287 #5 @	慕光英文書院 MU KUANG ENGLISH SCHOOL	九龍觀塘功樂道55號 55 KUNG LOK ROAD, KWUN TONG, KLN 2341 2932	男女 CO-EDUCATIONAL	直資計劃 DIRECT SUBSIDY SCHEME	-- --	4	
297 @	聖傑靈女子中學 ST CATHARINE'S SCHOOL FOR GIRLS	九龍觀塘康利道26號 26 HONG LEE ROAD, KWUN TONG, KLN 2345 6481	女 GIRLS	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	3	

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	地址 Address 電話 Telephone Number	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	預計2024/25學年供本校網用的中一學額 Planned S1 Places for this Net in 2024/25 School Year	
						非保留學額 Open Places	直屬/聯繫學額 Feeder / Nominated Places
可供選擇的他區中學 — 元朗區 SCHOOL CHOICES IN OTHER DISTRICTS — YUEN LONG DISTRICT							
561 #6 @	東華三院馬振玉紀念中學 TWGHS CY MA MEMORIAL COLLEGE	新界元朗坳頭友善街3號 3 YAU SHIN STREET, AU TAU, YUEN LONG, NT 2443 9833	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	2	

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	地址 Address 電話 Telephone Number	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	預計2024/25學年供本校網用的中一學額 Planned S1 Places for this Net in 2024/25 School Year	
						非保留學額 Open Places	直屬/聯繫學額 Feeder / Nominated Places
可供選擇的他區中學 — 沙田區 SCHOOL CHOICES IN OTHER DISTRICTS — SHA TIN DISTRICT							
563 #7 @	明愛馬鞍山中學 CARITAS MA ON SHAN SECONDARY SCHOOL	新界沙田馬鞍山錦英路2號 2 KAM YING ROAD, MA ON SHAN, SHATIN, NT 2641 9733	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	2	

附註

I 標題釋義

非保留學額是指預計可公開分配予本學校網學生的學額。

直屬／聯繫學額是指預留給該中學的直屬／聯繫小學的學額。所有剩餘的直屬／聯繫學額（如有），將自動撥作非保留學額，供本學校網公開分配之用。家長可直接向學校查詢去年所用直屬／聯繫學額。

II 學校附加資料

直接資助計劃（直資計劃）學校可收取學費。由於現階段未知悉有關學校 2024／25 學年的收費，故本一覽表列出學校 2023／24 學年中一全年學費，供家長參考。

除非學生選填該直資計劃學校，否則將不會被派往該校。在直資學校修畢中三的學生可於原校升讀中四，並不會獲教育局中央安排其他學校的資助中四學位。

如學校有宿舍設備，本一覽表列出該校 2023／24 學年的宿位數目及宿費只供家長參考。學生能否成功申請宿位，須視乎供求情況。請向學校查詢 2024／25 學年的宿費。

#1 該直資計劃學校 2023／24 學年中一全年學費為 \$ 6 9 9 0。

#2 該校採用「一條龍」辦學模式，本一覽表內列出的非保留學額已扣除須預留給其連繫小學小六學生的學位。

#3 該直資計劃學校 2023／24 學年中一全年學費為 \$ 7 9 5 0。

#4 除非學生選填該校，否則將不會被派往該校。該校附有宿舍設備，全校共有 2 7 0 個宿位供學生申請，其中 1 9 9 個為津貼宿位，供初中及部份高中學生申請。2023／24 學年津貼宿位全年膳宿費為 \$ 4 8 4 0，其他收費請參閱《中學概覽》或直接向學校查詢。

#5 該直資計劃學校 2023／24 學年中一全年學費為 \$ 2 0 0 0。

#6 除非學生選填該校，否則將不會被派往該校。該校附有宿舍設備，全校共有 1 2 0 個宿位供學生申請。2023／24 學年膳宿費為 \$ 4 8 4 0。

#7 除非學生選填該校，否則將不會被派往該校。該校附有宿舍設備，全校共有 8 6 個津貼宿位及 1 2 個自資宿位供學生申請。2023／24 學年膳宿費為 \$ 4 8 4 0（資助）及 \$ 4 4 0 0 0（自資）。

@ 該校備有部分可供身體弱能學生使用的設施，詳情請直接向學校查詢。

III 注意事項

新高中學制的理念是培育學生全人發展。因此，每班及全校的學生人數對學生科目的選擇、分班、以及參與多元化學習活動和群體互動的機會非常重要。由2013/14學年起，教育局接納學校每級最少開辦兩班，才具備基本條件提供寬廣而均衡且可持續發展的高中課程供學生修讀，以照顧他們不同學習需要，讓他們拓寬視野，發揮潛能，促進多元化發展。

至於只能開辦一班中一的學校，可向教育局申請學校發展方案。若學校不申請任何發展方案、所申請的發展方案未獲批准，或獲批准特別視學但結果顯示學校的整體表現未獲評定為達至「良好」或以上水平，而學校仍選擇繼續營辦資助的中一班級，教育局會採用「按人數資助模式」計算該校下一學年及其後學年取錄的中一學生（包括有關的插班生）的資助，直至他們在原校完成中三為止。有關學生其後會參加中央學位安排，獲派資助的中四學位，轉往其他接受資助的學校升讀高中課程。

[本一覽表所列資料只作參考之用。]

Remarks

I Meaning of Column Heading

Open Places refer to the planned number of places open for all in this school net.

Feeder/Nominated Places refer to the number of planned places reserved for the secondary school's feeder/nominated primary school(s). All unused feeder/nominated places, if any, will be automatically used as open places for allocation in this school net. Parents are advised to approach the school concerned direct for the number of feeder/nominated places used in the last allocation cycle.

II Supplementary Information of Individual Schools

Direct Subsidy Scheme (DSS) schools may be fee-charging. As the fees chargeable for the 2024/25 school year are not yet available at this stage, the school fees charged per annum for S1 in the 2023/24 school year have been listed for parents' reference. Students will not be allocated to a DSS school unless they have included it in their choices. Students having completed Secondary 3 (S3) in DSS schools may be promoted to Secondary 4 (S4) in their own schools and will not be centrally placed to S4 in other schools subvented by the Education Bureau (EDB).

If a school provides boarding facilities, the number of boarding places open for application and the boarding fees in the 2023/24 school year are listed for reference only. Admission to boarding places is subject to the availability of the places. For boarding fees to be charged in the 2024/25 school year, please contact the school direct.

#1 This DSS school charges a school fee of \$6990 per annum for S1 in the 2023/24 school year.

#2 This school adopts the "Through-train" mode. The number of open places as shown in the List has excluded the places reserved for Primary 6 graduates of its linked primary school.

#3 This DSS school charges a school fee of \$7950 per annum for S1 in the 2023/24 school year.

#4 Students will not be allocated to this school unless they have included it in their choices. This school provides boarding facilities and 270 boarding places are open for application, of which 199 are subsidized and are offered to junior forms and part of senior forms. For the 2023/24 school year, the boarding fee (including meals) for subsidized boarding places is \$4840 per annum. For other charges, please refer to the "Secondary School Profile" or contact the school direct.

#5 This DSS school charges a school fee of \$2000 per annum for S1 in the 2023/24 school year.

#6 Students will not be allocated to this school unless they have included it in their choices. This school provides boarding facilities and 120 boarding places are open for application. For the 2023/24 school year, the boarding fee (including meals) is \$4840 per annum.

#7 Students will not be allocated to this school unless they have included it in their choices. This school provides boarding facilities and 86 boarding places (subvented) plus 12 boarding places (self-financed) are open for application. For the 2023/24 school year, the boarding fees (including meals) are \$4840 (subvented) and \$44000 (self-financed) per annum.

@ This school has some facilities for disabled students. For details, please contact the school direct.

III Points to Note

The New Senior Secondary academic structure aims at cultivating whole-person development of students. Therefore, the class size and overall student population of a secondary school are crucial to students' subject choices, class allocation, and opportunities to participate in diversified learning activities and group interactions. Starting from the 2013/14 school year, EDB has accepted that schools operating at least two classes at each level have the basis to provide students with a broad, balanced and sustainable senior secondary curriculum to cater for their learning needs, broaden their horizons, develop their potential and facilitate their diversified development.

As for schools operating only one S1 class, they can apply to the EDB for a school development option. If the schools do not apply for any development option, their applied options are not approved, or the overall performance of the schools are not rated as "good" or above in a Special Review, but they still choose to continue to operate subvented S1 classes, EDB will adopt "per capita subvention mode" to calculate the subvention for the following cohorts of S1 students (including those admitted after the commencement of school year) until they complete S3 in the same school. Students in the relevant cohorts will then participate in Central Placement and be allocated S4 places in other subvented schools for pursuing senior secondary curriculum.

[The information listed here is for reference only.]

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	地址 Address 電話 Telephone Number	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	預計2024/25學年供本校網用的中一學額 Planned S1 Places for this Net in 2024/25 School Year	
						非保留學額 Open Places	直屬/聯繫學額 Feeder / Nominated Places
可供選擇的他區中學 — 東區 SCHOOL CHOICES IN OTHER DISTRICTS — EASTERN DISTRICT							
569 ▲ @	炮台山循道衛理中學 FORTRESS HILL METHODIST SECONDARY SCHOOL	香港北角炮台山道19號 19 FORTRESS HILL ROAD, NORTH POINT, HK 2510 7688	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	2	

附註

I 標題釋義

非保留學額是指預計可公開分配予本學校網學生的學額。

直屬／聯繫學額是指預留給該中學的直屬／聯繫小學的學額。所有剩餘的直屬／聯繫學額（如有），將自動撥作非保留學額，供本學校網公開分配之用。家長可直接向學校查詢去年所用直屬／聯繫學額。

II 學校附加資料

▲ 除非學生選填該校，否則將不會被派往該校。該校主要取錄有嚴重學習困難的學生。學生完成中三或中六後，可報讀職前或技能訓練課程，亦可按能力參加有關考試以獲取認可資歷、繼續進修或就業。詳情請直接向學校查詢。

@ 該校備有部分可供身體弱能學生使用的設施，詳情請直接向學校查詢。

[本一覽表所列資料只作參考之用。]

Remarks

I Meaning of Column Heading

Open Places refer to the planned number of places open for all in this school net.

Feeder/Nominated Places refer to the number of planned places reserved for the secondary school's feeder/nominated primary school(s). All unused feeder/nominated places, if any, will be automatically used as open places for allocation in this school net. Parents are advised to approach the school concerned direct for the number of feeder/nominated places used in the last allocation cycle.

II Supplementary Information of Individual Schools

▲ Students will not be allocated to this school unless they have included it in their choices. This school mainly serves pupils with severe learning difficulties. Students having completed S3 or S6 may apply for pre-employment or skills training courses. Depending on individual capacity, students may also take examinations leading to recognized qualifications, further study or seek employment. For details, please contact the school direct.

@ This school has some facilities for disabled students. For details, please contact the school direct.

[The information listed here is for reference only.]